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Or. 0012.6.2024      

 

Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, 

 Rozwoju Gospodarczego i  Spraw Regulaminowych 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 6 grudnia 2024 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Mariusza Chmielaka – Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonych list obecności oraz zaproszeni 

goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Otworzył siódme posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad. Obecnych jest 5 

członków Komisji. 

 

Punkt 3 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Uchwalenie porządku obrad. 

4. Analiza i wyrażenie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego oraz do projektu uchwały budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji 

 

 

 

Punkt 4 

Analiza i wyrażenie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego 

oraz do projektu uchwały budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025. 
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Pani Mariola Rostkowska-Skarbnik Powiatu 

Wyjaśniła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest konstruowana na podstawie uchwały budżetowej, 

są tam ujęte wszystkie dochody i wydatki bieżące, majątkowe. Przedstawiamy wynik budżetu, kredyt 

jaki chcemy zaciągnąć na przyszły rok. Pokazujemy jakie mamy wzrosty na kolejne lata po stronie 

dochodów i wydatków. Szczegółowo obydwa projekty uchwał zostały już przedstawione na 

wszystkich Komisjach. 

Poinformowała, że plan dochodów Powiatu Mławskiego na rok 2025 ustalony został w kwocie         

154 774 459,87 zł i obejmuje dochody bieżące w wysokości 137 443 846,32 zł oraz dochody 

majątkowe w wysokości 17 330 613,55 zł. W rezultacie dochody bieżące stanową 88,80% dochodów 

ogółem, a dochody majątkowe 11,20% dochodów ogółem. 

Plan wydatków Powiatu Mławskiego na 2025 rok ustalony został w kwocie 161 631 407,15 zł                  

i obejmuje wydatki bieżące w wysokości 133 375 196,26 zł oraz wydatki majątkowe w wysokości 

28 256 210,89 zł. W rezultacie wydatki bieżące stanową 82,52% wydatków ogółem, a wydatki 

majątkowe 17,48% wydatków ogółem. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, jaki jest procentowy udział podatku PIT i podatku CIT w odniesieniu do roku poprzedniego? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że nasze dochody z PIT-u i CIT-u są nieporównywalne. W odniesieniu do 2024 roku 

PIT wzrost o 263%, CIT wzrost o 446%. Zastosowano inny wskaźnik w tym roku, niż w poprzednich 

latach. Nie można jednoznacznie odnieść się do tego udziału procentowego. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, czy przyznane Powiatowi Mławskiemu 3 miliony złotych zgodnie z ustawą w sprawie tzw. 

„kroplówki” dla samorządów, już jest przelane na konto Powiatu? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że tak, mamy już na koncie. 

 

Pan Tomasz Chodubski – Wicestarosta Powiatu 

Dodał, nastąpią duże zmiany w roku 2025 w zakresie subwencji ogólnej, potrzeb oświatowych, 

potrzeb uzupełniających. Musimy teraz bardzo precyzyjnie wprowadzać dane do Systemu Informacji 

Oświatowej. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, co obejmuje zapis w  projekcie budżetu na rok 2025 „z przeznaczeniem na pozostałą 

działalność o  kwocie 1 499 000,00 zł”? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że są to środki przeznaczone na Wydział Komunikacji i Wydział Infrastruktury, 

Rolnictwa i Środowiska, a także Wydział Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. Są to 

zadania z usług, które wykonują pracownicy w ramach świadczeń dla ludności (obwieszczenia               

ze ZRID zamieszczane w prasie, koszty postępowania sądowego, tłumaczenia dokumentów; są 

zakupywane druki komunikacyjne, nalepki dla Wydziału Komunikacyjnego, przekazywanie aut do 

demontażu+). 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, czy rata kredytu jest ujęta razem z odsetkami? 
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Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że rata kredytu jest zawsze ujęta w rozchodach. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, czy zakończony jest już projekt dotyczący drogi powiatowej Strzegowo- Niedzbórz- Pniewo 

Czeruchy? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że projekt jest nadal nie zakończony. Dokumentacje są nadal nie zakończone.               

W budżecie na rok 2025 nie jest ten projekt uwzględniony. 

 

Pan Michał Pol – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, ilu mamy obcokrajowców wśród naszych uczniów? Czy dostajemy dotację na takich 

uczniów? 

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Odpowiedział, że mamy prowadzoną ewidencję takich uczniów. Najwięcej jest uczniów z obcych 

krajów w Zespole Szkół Nr 3 w Mławie. Co miesiąc dostajemy ok. 119 000,00 zł za miesiąc 

poprzedni, z przeznaczeniem na uczniów z Ukrainy. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Czy w budżecie przewidziana jest podwyżka dla pracowników? 

 

Pani Mariola Rostkowska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że w budżecie przewidziana jest podwyżka 8% dla pracowników administracji, dla 

nauczycieli 5%. 

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Dodał, że dodatkowo jest przewidziane 1 000,00 zł miesięcznie na pracowników socjalnych. Program 

decydujący o takich podwyżkach jest przewidziany do roku 2027. 

 

 

Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw Regulaminowych po zapoznaniu się 

z pozytywnymi opiniami Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia         

i Pomocy Społecznej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turystyki, Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu i Dróg – jednogłośnie 5 

głosami za postanowiła wydać pozytywną opinię do przedłożonego przez Zarząd Powiatu 

Mławskiego projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego, podejmując w tej 

sprawie uchwałę. 

W głosowaniu brało udział 5 członków Komisji obecnych na posiedzeniu. 

 

Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw Regulaminowych po zapoznaniu się 

z pozytywnymi opiniami Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia        

i Pomocy Społecznej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turystyki, Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu i Dróg – jednogłośnie 5 

głosami za, postanowiła wydać pozytywną opinię do przedłożonego przez Zarząd Powiatu 

Mławskiego projektu uchwały budżetowej Powiatu Mławskiego na 2025 rok, podejmując w tej 

sprawie uchwałę. 

W głosowaniu brało udział 5 członków Komisji obecnych na posiedzeniu. 
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Punkt 5 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Michał Pol – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, kiedy decyzja zostanie odebrana odnośnie przebudowy ul. Płockiej ? 

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Odpowiedział, że w przyszłym tygodniu spodziewamy się decyzji. 

 

Pan Michał Pol – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, czy planowana jest przebudowa drogi powiatowej Lipowiec Kościelny - Niegocin? 

 

Pan Tomasz Chodubski- Wicestarosta 

Odpowiedział, że w roku 2025 planujemy projekt, który przy współpracy z gminami i wkładzie 

finansowym minimum 50% ze strony gminy i 50% wkładu finansowego ze strony Powiatu 

Mławskiego. Gminy mogą wytypować drogi do przebudowy, remontu. 

 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zamknął siódme posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych. Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu.    

 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

              Mariusz Chmielak 

 
 

Sporządziła: 

Małgorzata Wieczorek 

20.12.2024 r. 


